
Protokół Nr 1/2021_2022  
z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 50 w Lublinie  

z dnia 28.09.2021 r. 
 
W dniu 28.09.2021 roku odbyło się pierwsze spotkanie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 
50 w roku szkolnym 2021/2022. Zebranie miało miejsce na sali gimnastycznej z zachowaniem 
stosownego dystansu.  
 
W zebraniu uczestniczył Dyrektor Szkoły Pan Ryszard Pawka oraz 25-ciu przedstawicieli 
klasowych. 
 
 

I. Przewodnicząca przedstawiła podstawowe informacje o Radzie Rodziców. 
1. Dla wielu rodziców to pierwszy rok aktywności w radzie rodziców, dlatego na początku 

podane zostały podstawowe informacje o zasadach działalności. 
2. Rada Rodziców – to organ pomocniczy, działający w strukturze szkoły, mający funkcję 

doradczą i opiniotwórczą oraz stanowi wsparcie finansowe celów i działań statutowych 
szkoły.  

3. Informacje o pracach RR (ogłoszenia o zebraniach, podejmowanych inicjatywach, 
protokoły) znajdują się na stronie szkoły w zakładce Rada Rodziców, działalność 
w poprzednich latach jest udokumentowana w materiałach archiwalnych.  

4. RR ma następujące zadania i uprawnienia: 
• uchwala w porozumieniu z radą pedagogiczną program wychowawczy i program 

profilaktyczny szkoły. 
• wyraża zgodę na działalność w szkole stowarzyszeń i innych organizacji. 
• wnioskuje do dyrektora szkoły o ocenę pracy nauczyciela. 
• uczestniczy w ocenie pracy dyrektora szkoły. 
• opiniuje dorobek zawodowy nauczycieli ubiegających się o wyższy stopień awansu 

zawodowego. 
• bierze udział w komisji konkursowej wybierającej kandydata na stanowisko dyrektora 

szkoły. 
• gromadzi fundusze z dobrowolnych składek rodziców oraz innych źródeł przeznaczane 

na działalność statutową szkoły. 
• opiniuje projekt planu finansowego składanego przez dyrektora szkoły. 
• występuje do dyrektora i innych organów szkoły, organu prowadzącego szkołę 

i organu sprawującego nadzór pedagogiczny z wnioskami i opiniami we wszystkich 
sprawach dotyczących szkoły. 

 
5. Podsumowanie finansowe poprzedniego roku: 

• Wpływy i wydatki w ubiegłym roku wyniosły odpowiednio: 27 895,80 i 25 635,47 
co daje saldo 2 260,33 zł.  

• Dużym wydatkiem był zakup komputerów za kwotę 16 250 zł, dofinansowane zostały 
liczne konkursy organizowane przez nauczycieli. Klasy otrzymały 35% zwrotu 
dokonanych wpłat jako dofinansowanie do zakupu nagród na koniec roku.  

• Wpłaty na RR dokonało 52,8% uczniów, 5 klas osiągnęło 100% wpłat i otrzymało 100 zł 
bonusu. 

 
 
 



II. Pan Dyrektor opowiedział o sytuacji w szkole, ostatnich wydarzenia oraz odpowiadał 
na pytania rodziców. 

1. W bieżącym roku szkolnym do naszej szkoły uczęszcza 865 dzieci, personel liczy 150 
osób, w tym 110 nauczycieli. Lekcje trwają maksymalnie do godziny 15:45. 

2. Wiele środków przeznaczonych dla szkoły zostało przeznaczonych na zakup środków 
dezynfekcyjnych, rękawiczek i maseczek. Środki miejskie są niewystarczające, bieżące 
zakupy na funkcjonowanie szkoły są realizowane dzięki środkom z wynajmu basenu. 

3. Mimo pandemii i nauki zdalnej uczniowie mieli wiele osiągnięć w konkursach 
przedmiotowych, 8-klasiści uzyskali bardzo dobre wyniki w egzaminach. 

4. Przed uroczystą miejską inauguracją roku szkolnego  w naszej szkole wykonano 
remonty – odmalowano salę gimnastyczną, toalety w skrzydle po gimnazjum i części 
dla klas 4-8 – w sumie 1500 m2 powierzchni. Zakupione ostały nowe krzesła 
do stołówki. 

5. Z okazji beatyfikacji Patrona delegacja nauczycieli i uczniów  uczestniczyła 
w konferencji poświęconej życiu i nauczaniu Kardynała Wyszyńskiego. Był to duży 
zaszczyt, byliśmy jedyną szkołą, która mogła zaprezentować swój dorobek. Szkoła 
dostała dyplom uznania od Ministra Edukacji, a nauczyciele zostali odznaczeni 
medalem KEN. 

6. Obecnie w szkole trwa budowanie planu zajęć dodatkowych w szkole – będą się 
odbywać od 15.10. 

7. W świetlicy został zatrudniony trener piłki siatkowej, który będzie prowadziła zajęcia z 
siatkówki na dla najmłodszych uczniów. 

8. Kuratorium Oświaty apeluje o przestrzeganie rygorów sanitarnych. 
9. W kwestii szczepień szkoła może pomoc, ale nie będzie żadnych podziałów ze względu 

na to, czy ktoś jest zaszczepiony czy nie. 48% nauczycieli przechorowało covid, 
niektórzy nadal przebywają na urlopach zdrowotnych. Do tej pory dwie klasy były 
skierowane na kwarantannę. 

10. Pani Kurator planuje konferencję zdalną dla rodziców na temat zdrowia dzieci. 
Informacje o spotkaniu będą przekazane przez dziennik elektroniczny. 

 
III. Pytania/wnioski rodziców: 

1. Basen – dlaczego był zamknięty przez pierwsze 2 tygodnie? – Firma badająca wodę 
nie wykonała na czas badania. 

2. Furtka od strony sali gimnastycznej - będzie otwierana przez portiera, na początku 
roku mógł być z tym kłopot, bo nie było portiera od 1.09. 

3. Boisko szkolne – czy można z niego korzystać po lekcjach? - Tak, ale pod opieką osoby 
dorosłej. 

4. Pozatykane prysznice na basenie – będą naprawione do końca tego tygodnia. 
5. Szatnia – rodzice wnioskują, aby dzieci miały możliwość zostawienia stroju po basenie 

lub wf – pan dyrektor zwróci uwagę, aby panie w szatni otwierały szatnię w takiej 
sytuacji. 

6. Kradzież w szatni klas V – zginęła kurtka. Szatnia jest ubezpieczona, w sprawie 
roszczeń można się zgłaszać do p. Beaty Bukowskiej, która przekaże informacje 
o zasadach ubezpieczenia. W związku z tym zaplanowane są pogadanki z uczniami na 
godzinach wychowawczych na temat uczciwości. 

7. Bezpieczeństwo dzieci młodszych – rodzic zgłosił przypadek samodzielnego wyjścia 
dziecka ze szkoły po piórnik. Nie zostało przez nikogo zatrzymane. Temat będzie 
przekazany do p. wicedyrektor Martyniuk, aby uszczelnić kontrolę na wyjściami dzieci 
tylko z opiekunem. 



8. Obiady – rodzice klas 4 wyrażają niepokój tym, że dzieci nie jedzą obiadów, bo nie 
mogą się doczekać, są wypychane z kolejki, jedzą w pośpiechu, żeby zdążyć na lekcję. 
– Jest harmonogram, które klasy na której przerwie jedzą obiad, okres przejściowy 
jest trudny; dopóki dzieci nie przyzwyczają się do nowej sytuacji trwa okres ochronny 
dla klas 4 - spóźnienia na lekcję po obiedzie nie są na razie odnotowywane. 

9. Zajęcia sportowe dla świetlicy – prośba, aby zwiększyć ilość dzieci na liście i tak 
rozłożyć zajęcia, żeby jak najwięcej dzieci mogło z nich skorzystać. 

10. Koło szachowe – jest zainteresowanie rodziców, aby były takie zajęcia, p. Dyrektor 
przekaże informację nauczycielce prowadzącej. 

11. Szafki – Pan dyrektor wskaże miejsce gdzie mogą być one ustawione. Rodzice (Luiza 
Mączka) zrobią rozeznanie w cenach i wymiarach i zaproszą projektanta lub 
wykonawcę. W pierwszym etapie zakupione byłyby szafki dla klas 4. Do rozważenia 
pozostaje kwestia finansowania (może kaucja jak w SP51 ?). 

12. Bal klas 8 – na razie same niewiadome – zależnie od tego jak długo będzie nauka 
stacjonarna. 

13. Dziennik elektroniczny – komunikacja z przedstawicielami rady rodziców byłaby 
łatwiejsza gdyby każdy wychowawca wpisał swoją trójkę klasową lub chociaż 
przedstawiciela rady rodziców. 

14. Pan Dyrektor prosi, by wszelkie sprawy zgłaszać do niego na bieżąco –  przez dziennik 
elektroniczny lub mailowo na adres poczta@sp50.lublin.eu. Swój gabinet ma w 
pomieszczeniach pod basenem – wejście jedynie od zewnątrz (od ulicy 
Wielkopolskiej). 

 
 
 

IV. Skład Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2021/2022 - po podliczeniu głosów przez 
komisję skrutacyjną w składzie: 

 

• Łukasz Popławski 

• Katarzyna Depta 

• Kamila Kowalska - Rogala 
 

 
 
 

 
 
 
 

Protokół sporządziła  
Katarzyna Łukasiuk 

 
Przewodnicząca Rady Rodziców 

Sandra Pikula 

imię i nazwisko klasa funkcja 

Sandra Pikula 1C Przewodnicząca 

Katarzyna Łukasiuk 8a Sekretarz 

Luiza Mączka 2c,7d Wiceprzewodnicząca 

Agnieszka Ptasińska 2d Wiceprzewodnicząca 

Michał Wyrostkiewicz 3c Członek  

Agnieszka Chróścik 5c Członek 

Patrycja Kwiatosz 5c Członek 


